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RESUMÉ 

Portefeuillehoudersoverleg fysiek domein                                                            6 en 7 juli 2023                                                  .. 
 

Algemeen 
Omschrijving Aanwezig 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Blaricum: Frans Cornelis, Anne-Marie Kennis, Joke Lanphen 
Gooise Meren: Barbara Boudewijnse, Hugo Bellaart, Mark Marshall, Nico 
Schimmel  
Laren: Frits Westerkamp, Flip de Groot 
Hilversum: Bart Heller, Karin Walters 
Huizen: Roland Boom, Fleur van der Kleij, Bert Rebel 
Wijdemeren: Ron de Haan, Gert Zagt  
Regio: Jacqueline Agricola, Betty Boerman, Inge Huiskers, Rowena Kuijper, Bart 
van Manen, Germa Bakker, Karen Bloemen, Piet Vriend 
Provincie N-H: Imre de Roo 

Afwezig Nanning Mol, Els Kruijt 

Contactpersoon Piet Vriend 

E-mail p.vriend@regiogv.nl 

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk DOC-23003539 

 
Ruimte en mobiliteit 
 
Opening, mededelingen en resume 

Mededelingen: 

• Germa Bakker is gestart bij de Regio als programmacoördinator mobiliteit. 

• Het portefeuillehoudersoverleg (PFHO) is bijgepraat over een pilot vraaggestuurd vervoer met 
inzet van Vervoer GV welke gaat lopen rondom lijn 5. Bij de pilot zijn ook de provincie (als 
opdrachtgever voor het OV) en TransDev (als concessiehouder OV) betrokken. Eerder is hier in 
de overleggen van februari en mei over gesproken, ook als optie om te verkennen naar 
aanleiding van het afschalen van buslijn 109. Het PFHO wordt nader geïnformeerd door de 
betrokken partijen, ook over het tijdspad. 

• Op 13 juli is er een bestuurlijk overleg over de vervolgstappen voor de regionale propositie voor 
het fysiek domein. In het PFHO van 30 maart is als eerste stap een compact kernverhaal (2-
pager) vastgesteld. De regionale propositie is ons verhaal naar buiten. De focus op wat 
onderscheidend is aan onze regio en waar we voor gaan en staan als regio Gooi en  
Vechtstreek. De gemeenteraden worden per brief geïnformeerd.  
 

Mededeling n.a.v. het vorige resume: 
In het vorige verslag is een opmerking gemaakt over de regionale fietscoördinator. De aanvraag is 
toen op pauze gezet omdat er onduidelijkheid was over de subsidiemogelijkheden voor dit jaar. Het 
is van belang om de werving van een coördinator weer op te starten zodat deze na de zomer kan 
starten en de aanvragen voor 2024 met gemeenten kan voorbereiden. In het PFHO is de afspraak 
gemaakt dat de regie bij de regionale coördinator ligt en de individuele gemeenten voor 2024 geen 
eigen aanvragen doen. 
 
Het resumé van de vorige vergadering is vastgesteld. 

 
Terugkoppeling bovenregionale overleggen 

Er is door de Regio een brief opgesteld om de raden te informeren over de uitkomsten van het 
bestuurlijk overleg (BO) Leefomgeving van 15 juni. De belangrijkste uitkomst (ook vanuit het BO 
Mobiliteit) is dat er meer onzekerheid is over mogelijke investeringen in de infrastructuur (zoals de 
A1 en de A27). Het gesprek hierover wordt gevoerd in het BO over het Meerjarenprogramma 
Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT) op 7 november 2023. 
 
De raden worden na de zomer geïnformeerd over de uitvoeringsagenda Nationale Omgevingsvisie 

mailto:j.agricola@regiogv.nl


Pagina 2 van 4 

Extra/Executive (NOVEX) MRA. Medio oktober is er een informerend Webinar voor raadsleden. Er 
wordt begin 2024 een zienswijze gevraagd. 

 
Nieuw 380kv tracé Diemen-Ens 

Het PFHO is geïnformeerd over het onderzoek van het ministerie van EZK samen met Tennet naar 
mogelijke routes voor de aanleg van een nieuwe 380KV hoogspanningsverbinding van Diemen naar 
Ens (via Lelystad) vanaf 2030. Het onderwerp staat op de agenda van het BO georganiseerd door 
Ministerie EZK van 7 juli 2023 waaraan Gooise Meren en Huizen deelnemen, mede namens de 
regio. Het standpunt van de regio is dat er binnen de huidige varianten een voorkeur is voor de 
paarse route, maar ook dat er door de vele wijzigingen binnen de routes een nieuwe ter 
inzagelegging nodig is. Het standpunt is verder om de route zoveel mogelijk langs de A1 aan te 
leggen. 

 
Ontwikkelingen Bestuurlijke Regie Schiphol 

Gooise Meren is onderdeel van de Bestuurlijke Regie Schiphol (BRS). Er speelt momenteel veel op 
het dossier. De vraag is hoe de andere gemeenten hierover willen worden geïnformeerd. Gooise 
Meren informeert de andere gemeenten via het PFHO Ruimte & Mobiliteit als er vanuit de BRS 
regionale zaken spelen. Het memo geeft voldoende duidelijkheid waardoor extra toelichting in het 
volgende PFHO niet nodig is. De informatie die nu beschikbaar is wordt ambtelijk met de 
gemeenten gedeeld. 

 
Oplevering ontwerpend onderzoek toekomstbestendige Heuvelrug Gooi en Vecht 

De resultaten van het onderzoek zijn gepresenteerd. Het onderzoek is begeleid en gefinancierd door 
een consortium van zeven opdrachtgevers: Regio Gooi en Vechtstreek, het waterschap, 
drinkwaterbedrijven PWN, Vitens en Waternet, de provincie en de MRA. Na de zomer wordt een brief 
naar de gemeenteraden gestuurd over het onderzoek en de belangrijkste resultaten. 

 
Gezamenlijke reactie PPLG 

In het vorige PFHO is afgesproken om als regio een gezamenlijke reactie op het Provinciaal 
Programma Landelijk Gebied (PPLG) van de Provincie Noord-Holland te formuleren. Nu is het 
proces besproken om tot de gezamenlijke reactie te komen en deze aan de raden voor zienswijzen 
voor te leggen. In het volgende PFHO wordt de conceptreactie besproken. Het PFHO stelt voor om 
de focus te leggen op het PPLG en om de programma’s van Flevoland en Utrecht op hoofdlijnen 
door te nemen. 

 
Samenwerkingsagenda met Provincie N-H 

In het PFHO is een procesvoorstel besproken voor een nieuwe samenwerkingsagenda met de 
provincie tot de provinciale verkiezingen van 2027. De huidige agenda en bestaande beleidskaders 
zijn het uitgangspunt. Daarnaast wordt in themasessies verkend wat de samenwerkingsagenda 
wordt op een aantal hoofdonderwerpen. In aanvulling op de bestaande thema’s is geadviseerd om 
ook voor wonen een themasessie te organiseren. Het procesvoorstel wordt gezien de breedte van 
de agenda ook aan de andere PFHO’s voorgelegd.  

 
Mobiliteit binnen regio Gooi en Vechtstreek 

De Regio stelt voor om een compacte notitie op te stellen die ingaat op de verschillende recente 
ontwikkelingen op het gebied van mobiliteit waartoe wij ons als regio moeten verhouden. Het PFHO 
stemt in met het voorstel met als opmerking dat het vooral om een regionale agenda over de 
mobiliteitstransitie gaat. Ook onderdelen uit de regionale propositie worden hierin meegenomen. 

 
Rondvraag 

De bestuurders gaan intern na wanneer het raadsvoorstel over de P+R Crailo in de raden wordt 
besproken. De volgende stap is een subsidieaanvraag bij de provincie. 

 
50+ lijst 

Dit agendapunt is samen met de wethouders uit het PFHO Bouwen & Wonen. In het kader van de 
provinciale omgevingsregeling is in het Woonakkoord afgesproken dat woningbouwplannen vanaf 
50 woningen regionaal worden afgestemd. De peildatum voor de lijst is 1 mei 2023 en wijzigingen 
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na deze datum worden in de lijst van volgend jaar verwerkt. Dit wordt als disclaimer aan de lijst 
toegevoegd. Het PFHO Bouwen & Wonen verzoekt om twee plannen van de conceptlijst te halen; 
één plan stond door een administratieve fout niet op de lijst en wordt toegevoegd. Met een positief 
advies van het PFHO Bouwen & Wonen stelt het PFHO Ruimte & Mobiliteit de 50+ lijst 2023 vast. De 
lijst wordt gepubliceerd op de site van de Regio. 
 
Het tweede voorstel gaat over de inhoudelijke afstemming van de projecten uit de 50+ lijst. Het 
PFHO stemt in met het voorstel. In aanvulling is afgesproken dat de projecten worden geagendeerd 
als gezamenlijk agendapunt voor Bouwen & Wonen en Ruimte & Mobiliteit. Indien relevant worden 
ook andere wethouders uitgenodigd. Ook is afgesproken om eens per half jaar in het PFHO Ruimte 
& Mobiliteit te bespreken welke projecten de komende periode worden geagendeerd. 

 
Bouwen en wonen 
Opening, mededelingen en resume 

Mededelingen: 

• Hilversum deelt een motie van de raad die de regiogemeenten oproept om meer sociale 
huurwoningen te bouwen.  

• De gezamenlijke woonvisie voor Blaricum en Laren is door de raden aangenomen.  

• De provincie is bezig met de organisatie van de versnellingstafels als uitwerking van het 
woonakkoord en de woondeal. In het volgende PFHO wordt hierover een notitie geagendeerd. 

 
Het resumé wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
Terugkoppeling bovenregionale overleggen 

Het verslag van het BO met de woningcorporaties is gedeeld met het PFHO. 

 
Concept werkversie Huisvestingsverordening (HVV) 2024 

Op het Regiopodium is de verwerking van de zienswijzen in de HVV 2024 positief ontvangen, 
inclusief het experiment voorrang cruciale beroepen (door Gooise Meren en Hilversum). Dat 
betekent dat het concept HVV 2024 ongewijzigd naar de gemeenten wordt verstuurd ter 
besluitvorming na het zomerreces. 

 
Senioren wooncoach 

De evaluatie senioren wooncoach is eerder al bestuurlijk besproken. Het PFHO stemt in met de 
informatiebrief voor de raden. Na de zomer wordt een voorstel uitgewerkt over het vervolg van de 
senioren wooncoach en de financiering daarvan. 

 
Rondvraag 

• Het PFHO geeft toestemming voor een subsidieaanvraag bij de provincie voor een onderzoek 
naar de haalbaarheid van een pilot houtbouw (o.b.v. thema duurzaam en betaalbaar in het 
woonakkoord). Er wordt o.a. gekeken naar de mogelijkheden voor het gebruik van ‘resthout’ van 
het Goois Natuurreservaat (GNR). 

 
Milieu en Duurzaamheid 
 
Opening en mededelingen 

Mededelingen 

• Karen Bloemen is gestart bij de Regio als programmacoördinator energietransitie. 

• Het PFHO is bijgepraat over de tegemoetkoming voor de opgezegde contacten met Gazprom 
(nu SEFE). Gooi en Vechtstreek is voornemens om in januari 2024 als collectief de aanvraag in 
te dienen omdat op dat moment het exacte bedrag (meerkosten) bekend is. Het is tot begin 
2025 mogelijk om tegemoetkoming aan te vragen. 

• De duurzaamheidsnota in Blaricum is aangenomen door de raad. 

• Er wordt een raadsinformatiebrief verstuurd over het proces rond RES 2.0 
 

Het resumé van het PFHO van 31 maart is ongewijzigd vastgesteld. 
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Voortgang GAD uitvoeringsplan 

De GAD heeft het PFHO bijgepraat over de uitwerking van het uitvoeringsplan. Met de raden is 
afgesproken dat in 2023 opnieuw een afweging wordt gemaakt over het bron- of nascheiden van 
PMD (plastic verpakkingen, blik en drankpakken). De raden worden na het zomerreces in een brief 
over het proces geïnformeerd. Begin 2024 wordt het voorstel in een zienswijzeprocedure aan de 
raad voorgelegd. De GAD heeft het PFHO ook geïnformeerd over andere lopende acties. 

 
Tussenevaluatie Energiedienstenbedrijf (EDB) 

Het EDB heeft een tussenevaluatie opgeleverd. Het is vooral een feitelijke voortgangsrapportage. 
Conform de afspraken met de regiogemeenten gaat het EDB per 1-1-2024 zelfstandig functioneren. 
Daarvoor wordt nog een eindevaluatie opgeleverd. In het PFHO is afgesproken om de eindevaluatie 
uit te laten voeren door een externe partij en is geïnventariseerd waar in de eindevaluatie naar moet 
worden gekeken. Het PFHO ziet graag een analyse naar de redenen voor de lage conversiegraad en 
een vergelijking met andere initiatieven in het land. Daarnaast is gevraagd naar aanbevelingen voor 
de wijze waarop gemeenten en het EDB in de nieuwe situatie kunnen samenwerken. Het voorstel 
wordt voor het volgende PFHO geagendeerd (voor die tijd wordt o.b.v. de bespreking wel al een start 
gemaakt). 

 


